

OUR VISION

我們的願景

City University of Hong Kong aspires to become a leading global university, excelling in research and professional education.

香港城市大學矢志成為研究優異、專業教育出眾的全球一流學府。

OUR MISSION

我們的使命

To nurture and develop students' talents and to create applicable knowledge for social and economic advancement.

致力培育和拓展學生才能，創造實用知識，推動社會和經濟進步。

Boundaries are helpful in many aspects of life: raising children, demarcating personal property, signalling personal space, and so forth. But it is a different story in higher education. As teachers, educators and researchers, we see boundaries as a challenge, a concept to overstep and exceed if possible. Over the past twelve months, City University of Hong Kong (CityU) has pursued a mission to challenge established knowledge-based borders and seek new intellectual landscapes and vistas. We have set out to improve, advance and expand in all our operations, despite the challenges that the pandemic and the world economy have posed. The following chapters catalogue the significant steps that CityU has taken in enhancing its brand, institutional identity, professional education, research outputs and campus space, and ultimately in “Venturing Beyond Boundaries”, which is the theme for CityU’s Annual Report for 2021/22.

設立界限在不少範疇確有其用：撫育兒女、劃分私人財產、標示個人空間範疇等等。但在高等教育中，界限另有其解。作為教師、從事教育者和研究人員，我們視界限為挑戰，並在可行情況下，跨邁並超越界限。過去一年，香港城市大學（城大）致力跨越既定的知識疆界，並探索新的知識領域和視野。儘管疫情及世界經濟給我們帶來挑戰，我們竭力改善、推進和擴展所有方面的工作。以下各章節概述城大在提升形象、大學特質、專業教育、研究成果和校園空間方面所採取的重要措施，並最終邁向「創科無限 引領未來」的目標，而此正是城大2021/22年報的主題。